
 

Opinia Komisji Skarg  

 

Komisja Skarg, na zwołanym posiedzeniu w dniu 14 listopada 2024 r., po szczegółowym 

przeanalizowaniu wiadomości z poczty elektronicznej od jednej z mieszkanek Kluczborka 

ustaliła, że nie jest kompetentna do rozstrzygania tego typu spraw. Zwrócono się także do 

Burmistrza Miasta Kluczborka o zgłoszenie do Dyrekcji Szkoły Muzycznej I Stopnia im. 

Ignacego J. Paderewskiego w Kluczborku oraz właściwego Inspektora Ochrony Danych 

Osobowych podejrzenia naruszenia przepisów ochrony danych osobowych wynikających  

z art. 107 ustawy o ochronie danych osobowych. 
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